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1046 Seiten
Kurzbeschreibung
The durable and economic design of structures today includes not only the verification of structural stability
but also of the serviceability for the planned lifetime including the consideration of time-dependent actions
and material properties of a structure. Über den Autor und weitere Mitwirkende
The editors
 
Professor Dipl.-Ing. DDr. Dr.-Ing. E. h. Konrad Bergmeister is a university professor at the Institute of
Structural Engineering of the University of Natural Resources and Life Sciences, Vienna and has run a
consultancy since 1990. He is also editor-in-chief of the journal "Beton- und Stahlbetonbau".
 
Professor Dr.-Ing. Dr. h. c. Johann-Dietrich Wörner has been the professor of Structural Engineering at the
Technical University of Darmstadt since 1995 and was the president of his university until 2007. In 1994, he
founded the consultancy Wörner und Partner, Darmstadt. Since 2007, he has been the chairman of the board
of the German Aerospace Centre(DLR).
 
Dr.-Ing. Frank Fingerloos has been with the German Society for Concrete and Construction Technology
(DBV) since 2000 with responsibility for construction technology. Since 2008, he has also a lectureship for
special topics in massive construction at the Technical University of Kaiserslautern. He is also active in the
DIN standards committee (NABau) for DIN 1045 and Eurocode 2.

Die Herausgeber:
Professor Dipl.-Ing. DDr. Dr.-Ing. E. h. Konrad Bergmeister ist Universitätsprofessor am Institut für
Konstruktiven Ingenieurbau der Universität für Bodenkultur in Wien und führt seit 1990 ein Ingenieurbüro.
Darüber hinaus ist er Chefredakteur der Zeitschrift "Beton- und Stahlbetonbau" des Verlages Ernst & Sohn.
Professor Dr.-Ing. Dr. h. c. Johann-Dietrich Wörner ist seit 1995 Professor für Statik an der Technischen
Universität Darmstadt und war bis 2007 Präsident seiner Universität. Im Jahre 1994 gründete er das
Ingenieurbüro Wörner und Partner, Darmstadt. Seit 2007 ist er Vorsitzender des Vorstands des Deutschen
Zentrums für Luft- und Raumfahrt (DLR).
Dr.-Ing. Frank Fingerloos ist seit 2000 beim Deutschen Beton- und Bautechnik-Verein E. V. (DBV) und
verantwortet dort den Bereich Bautechnik. Seit 2008 hat er einen Lehrauftrag für Massivbau an der
Technischen Universität Kaiserslautern. Im Normenausschuss Bauwesen im DIN (NABau) engagiert er sich
u. a. zu DIN 1045 und Eurocode 2.
Die Wahl der Autoren für den Beton-Kalender ist durch konsequente Praxisnähe bestimmt.
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